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No. 45228* 
____ 

 
Romania 

 

and 
 

Albania 

Treaty between Romania and the Republic of Albania on understanding, coopera-
tion and good-neighbourliness. Bucharest, 11 May 1994 

Entry into force:  26 April 1995 by the exchange of instruments of ratification, in 
accordance with article 18  

Authentic texts:  Albanian and Romanian 

Registration with the Secretariat of the United Nations:  Romania, 8 September 2008 
*The texts reproduced below are the original texts of the agreement as submitted. For 

ease of reference, they were sequentially paginated. The relevant Treaty Series vo-
lume will be published in due course. 

 
 
 

Roumanie 
 

et 
 

Albanie 

Traité d'entente, de coopération et de bon voisinage entre la Roumanie et la Répu-
blique d'Albanie. Bucarest, 11 mai 1994 

Entrée en vigueur :  26 avril 1995 par échange des instruments de ratification, 
conformément à l'article 18  

Textes authentiques :  albanais et roumain 

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies :  Roumanie, 8 septembre 
2008 

*Les textes reproduit ci-dessous sont les textes authentiques de l'accord tel que soumises 
pour l’enregistrement. Pour référence, ils ont été présentés sous forme de la pagina-
tion consécutive. Le volume correspondant du Recueil des Traités sera disponible en 
temps utile. 
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[ ALBANIAN TEXT – TEXTE ALBANAIS ] 
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